
Verslag Klankbord bijeenkomst (30-meter zone) 

Datum: 20 januari 2025 

Tijd: 16.30 – 18.00 

Locatie: Barghse Huus, ’s-Heerenberg 

 

Aanwezig: 

- 4 omwonenden. 

- dhr. Van Olden (architect VOM) 

- mv. Groenenstijn (gemeente Montferland) 

- dhr. Saulus (gemeente Montferland) 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 

Opening  

Tijdens de buurtbijeenkomst van 28 november 2024 is gevraagd aan de buurtbewoners of zij mee 

willen denken hoe de 30-meter zone ingericht kan worden. De bewoners hebben hierover op 18 

december een uitnodiging per post ontvangen. De 30-meter zone is gemeten vanaf de gevel van 

de woning. 

 

Mevrouw Groenenstijn heet de aanwezigen welkom en bedankt hen voor hun komst deze  

namiddag-avond. Er is vanavond nog geen landschapsarchitect aanwezig. Daar is vooraf wel mee 

gesproken. 

De klankbordsessie gaat over het horen en ophalen van ideeën hoe de ‘30-meter zone’ ingericht 

kan worden, waarmee rekening wordt gehouden met het beperken van geluidsoverlast maar ook 

met het aanzicht vanuit de buurt.  

 

Werksessie  

Er wordt een toelichting gegeven op het buitenterrein door de architect, aan de hand van een grote 

kaart. Op deze kaart worden ook de ideeën geschreven. Een foto van de kaart met ideeën is 

toegevoegd bij dit verslag. 

De bewoners worden in de gelegenheid gesteld om te reageren op de huidige en toekomstige 

situatie en hun ideeën of suggesties aan te geven. Vraag over verkeerstechnische afwikkeling, op 

met name de Zeddamseweg, komen aan bod bij de informatieavond over het 

verkeersmobiliteitsplan. Hierover ontvangen de bewoners nog een aparte uitnodiging.  

Opmerkingen: 

• Hoe wordt het geluid (van kinderen) tegen gegaan? Bij een blokkade door middel van een 

groeninrichting/wand worden vooral de lage tonen geblokkeerd. De hoge tonen blijven 

hoorbaar. 

o Hierover wordt nader gedacht of er geschikte mogelijkheden zijn. 

 

• Er staat een fietsenhok op het terrein. Dit blokkeert het uitzicht van de woningen 

(Hogestraat) waarvoor deze is geplaatst.  

o De keuze voor deze plek is om de bekabeling (elektriciteit) naar het fietsenhok 

makkelijker te kunnen realiseren. Het betreft een fietsenhok voor bakfietsen van de 

kinderopvang. De optie om het fietsenhok te verplaatsen richting de Maria van 

Nassaulaan, wordt meegenomen. 

 

• De parkeerplaats voor persoon aan de kant van de Hogestraat komt relatief dicht bij de 

huizen. Probeer deze uit het zicht te halen door het plaatsen van een (hoge) haag. 

 

• Er komt een inrit voor het autoverkeer aan de Zeddamseweg, naast nummer 82. Probeer 

hierbij rekening te houden met de omwonenden.  

 



• Hertenkamp is niet ingetekend. Maar kan wel, in een kleinere vorm, terugkomen. Een 

terugkeer van een hertenkamp lijkt gewenst. Over een locatie waar deze terug moet 

komen, moet nog over worden nagedacht.  

 

• Bij de entree van de fietsingang zou een ophoging een mooi geïntegreerde groenwal 

kunnen zijn.  

 

• Verlichting met sensor op het terrein. Dit om hangjongeren te weren / af te schrikken.  

 

• Bij de werkzaamheden aan het terrein dient men extra rekening te houden met de 

berkenbomen.  

 

Opmerkingen van bewoners die niet aanwezig kon zijn, zijn ook meegenomen: 

• vermijden van hangjongeren 

• geen bankjes plaatsen 

• verlichting 

• beperken geluidsoverlast 

 

Vervolg 

De ideeën worden meegenomen en nader uitgewerkt (wat kan wel en wat kan niet).  

De uitkomsten daarvan worden op een later moment (minimaal 3 maanden later) weer 

teruggekoppeld aan de buurt. Hiervoor ontvangen de bewoners t.z.t. ook weer een uitnodiging. 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Bijlage: Scan tekening Overleg buurt 20-01-25.pdf 

 

 

 


